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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 27.11.2023 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Návrh VZN  č. 1/2023 o niektorých podmienkach držania psov 
5. Plán kultúrnych akcií na rok 2024 
6. Žiadosti o dotácie (OŠK, DHZ a RZ Záhumnie) 
7. Rezort Piešťany – navýšenie členského poplatku 
8. Skutočné čerpanie rozpočtu k 30.9.2023 
9. Vystúpenie z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice - Tematín 
10. Základná škola – riešenie existenčných otázok 
11. Návrh rozpočtu na rok 2024 – pracovná verzia 
12. Navýšenie univerzálneho (preklenovacieho úveru) 
13. VZN o poplatkoch na rok 2024 – pracovná verzia 
14. Územný plán Obce Veľké Orvište 
15. Rôzne (umiestnenie Jany Paulovičovej, projektové zámery a realizácia 

projektov, práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov ...) 
16. Diskusia 
17. Uznesenia 
18. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Poslanci OcZ jednohlasne schválili program zasadnutia OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 



 

 

1. Otvorenie 

 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ otvoril a viedol starosta obce. 

Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom programu             
e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, čím je 
zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Mgr. Elenu Horňanskú a p. Dušana Kráľoviča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 5. OcZ, ktoré sa konalo dňa                  
16. októbra 2023 a zo 6. OcZ, ktoré sa konalo 30. októbra2023 sú splnené.  
 
4. Návrh VZN č. 1/2023 o niektorých podmienkach držania psov 
 

Starosta obce v tomto bode predniesol protest prokurátora proti VZN 1/2020 
o niektorých podmienkach držania psov na území obce Veľké Orvište, prijatému 
obecným zastupiteľstvom obce dňa 24.02.2020.  

Na zasadnutí OcZ bol prítomný aj prokurátor Okresnej prokuratúry Piešťany 
JUDr. Pavol Šramko, ktorému bolo udelené slovo.  

Informoval poslancov OcZ, že vykonal previerku stavu zákonitosti VZN 
týkajúceho sa podmienok držania psov v zmysle zákona č. 282/2022 z. z. Na základe 
previerky boli zistené nedostatky, ktoré sú uvedené v protokole o vykonaní previerky, 
na ktorý nadväzuje aj samotný protest prokurátora. Navrhuje napadnuté VZN zrušiť 
alebo zmeniť tak, aby bolo v súlade so zákonom. 

V diskusii poslanci OcZ súhlasili s návrhom prokurátora Okresnej prokuratúry. 
 
OcZ vyhovelo protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Piešťany 

JUDr. Pavla Šramka a ruší VZN č. 1/2020 o niektorých podmienkach držania 
psov na území obce Veľké Orvište. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
Následne starosta obce predniesol návrh nového VZN č. 1/2023 o niektorých 

podmienkach držania psov na území obce Veľké Orvište, ktoré bolo spracované na 
základe pokynu prokurátora Okresnej prokuratúry, a ktoré je v súlade so zákonom. 

 
OcZ schválilo VZN č. 1/2023 o niektorých podmienkach držania psov na 

území obce Veľké Orvište. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 



Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
5. Plán kultúrnych akcií na rok 2024 

 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o pláne kultúrnych akcií na rok 2024. 

Hody vo Veľkom Orvišti sú po dohode s pánom farárom vdp. Branislavom Popelkom 
stanovené od 09. – 11. augusta, aby sa nekonali v rovnakom čase ako hody 
v okolitých obciach. V budúcom roku sa namiesto púte do Medžugoria uskutoční 
zájazd na trhy do Poľska. Bližšie informácie k príprave kultúrnych akcií budú 
prerokované na OcZ v roku 2024, nakoľko sťahovanie do nových priestorov OcÚ 
bude reálne približne v mesiaci apríl 2024.  

V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval o možnosti usporiadať 
karneval v priestoroch kultúrneho domu. Starosta obce informoval poslancov OcZ, že 
karneval sa môže uskutočniť v priestoroch KD, ale kuchynka nebude k dispozícii, 
nakoľko sa tam nachádza archív OcÚ. Využiť sa môže bufet priamo v KD.  

Plán kultúrnych akcií na rok 2024 tvorí prílohu zápisnice. 
 

OcZ schválilo plán kultúrnych akcií na rok 2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
6. Žiadosti o dotácie (OŠK, DHZ a RZ Záhumnie) 

 
Starosta obce v tomto bode prezentoval žiadosti, ktoré boli predložené do 

31.10.2023 o poskytnutie dotácií na rok 2024 z rozpočtu obce, a to od OŠK Veľké 
Orvište, DHZO Veľké Orvište a Rybárskeho združenia Záhumnie. 

OŠK Slovan Veľké Orvište požiadal o dotáciu na rok 2024 vo výške 12 000 € 
na športovú činnosť + energie. 

 
OcZ jednohlasne schválilo dotáciu pre OŠK Veľké Orvište vo výške        

12 000 € a súčasne náklady na energie z rozpočtu obce na rok 2024. 
  
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
DHZO Veľké Orvište požiadalo o dotáciu na rok 2024 vo výške 3 000 €. 

Dotácia bude použitá na dokončenie rekonštrukcie sprchy a WC, doplnenie 
vybavenia jednotky a na povinnú ročnú prehliadku hasičského vozidla. 

 
OcZ jednohlasne schválilo dotáciu pre DHZO Veľké Orvište vo výške           

3 000 € z rozpočtu obce na rok 2024. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 



Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
Rybárske združenie Záhumnie požiadalo o dotáciu na rok 2024 vo výške 

1 100 € na údržbu a prevádzku rybníka. 
 
OcZ jednohlasne schválilo dotáciu Rybárskemu združeniu Záhumnie vo 

výške 1 100 € z rozpočtu obce na rok 2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
7. Rezort Piešťany – navýšenie členského poplatku  
 
 Starosta obce v tomto bode programu informoval OcZ o súčasnom členskom 
poplatku do Rezortu Piešťany, ktorý je vo výške 2 000,- €. Navrhuje navýšiť tento 
poplatok na 4 000,- €. Pripomenul, že sa nejedná o výdaj, naopak, tieto financie budú 
použité na kultúrne podujatia v našej obci.   
 V diskusii všetci poslanci OcZ súhlasili s navýšením členského poplatku. 
  
 OcZ jednohlasne schválilo členský poplatok vo výške 4 000,- € do 
Rezortu Piešťany. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

8. Skutočné čerpanie rozpočtu k 30.9.2023 
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 
ktorá odprezentovala plnenie rozpočtu k 30.09.2023. 

Skutočné plnenie bežných príjmov bolo vo výške  468 396,19 €, čo 

predstavovalo 72,5 % plnenie rozpočtu. Skutočné plnenie kapitálových príjmov 

dosiahlo výšku 133 424,92 €, čo predstavovalo 0,00 % plnenie rozpočtu. Celková 

skutočnosť rozpočtových príjmov dosiahla hodnotu  760 746,46 €, čo predstavovalo 

74,21 % plnenie. 

Skutočné plnenie bežných výdavkov bolo vo výške 419 536,86 €, čo 

predstavovalo 64,61 % plnenie rozpočtu výdavkov. Skutočnosť v kapitálových 

výdavkoch dosiahla výšku 277 819,28 € čo predstavovalo 85,89 % plnenie 

rozpočtu. Celková skutočnosť rozpočtovaných výdavkov dosiahla hodnotu 745 

616,42 € čo predstavovalo 72,74 % plnenie rozpočtu výdavkov. 

Podrobné plnenie rozpočtu k 30.09.2023 tvorí prílohu zápisnice. 

 

OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so skutočným čerpaním rozpočtu 
k 30.09.2023. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 



Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
9. Vystúpenie z Miestnej akčnej skupiny Beckov – Čachtice - Tematín 

 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že Miestna akčná skupina Beckov – 

Čachtice – Tematín, ktorej súčasťou je aj naša obec, zaniká a je nevyhnutné z nej 
vystúpiť. Vstup do novej Miestnej akčnej skupiny Združenia obcí Bielokarpatsko-
trenčianskeho mikroregiónu však neodporúča, nakoľko by najskôr rád rokoval            
s Miestnou akčnou skupinou Holeška, ktorá je k našej obci bližšie. Navrhol preto, 
odložiť hlasovanie do ďalšieho OcZ po rokovaní s MAS Holeška o možných 
podmienkach  vstupu.  

V diskusii poslanci súhlasili s návrhom starostu obce. 
 
OcZ schválilo vystúpenie obce Veľké Orvište z Miestnej akčnej skupiny 

Beckov – Čachtice – Tematín, Podolie 566, 916 22 Podolie. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
Následne dal starosta obce hlasovať za súhlas s rokovaním o vstupe do 

Miestnej akčnej skupiny Holeška. 
  
OcZ schválilo rokovanie Obce Veľké Orvište, v zastúpení starostom obce 

PhDr. Pavlom Paulovičom, o podmienkach vstupu do Miestnej akčnej skupiny 
Holeška. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
10. Základná škola – riešenie existenčných otázok 
 
 Starosta obce oboznámil poslancov OcZ o faktoroch, ktoré budú rozhodovať 
o existencii základnej školy. Obec už dlhodobo rieši nízky počet žiakov. Na základe 
vypracovanej tabuľky s počtom detí, môžeme predpokladať, že do prvého ročníka 
nastúpi 5 - 6 detí v nasledujúcich 3 rokoch. Obec sa musí taktiež riadiť podľa novej 
reformy primárneho vzdelávania, ktorá určuje dva stupne vzdelávania, a to prvý 
stupeň (1. - 3. ročník) a druhý stupeň (4. – 5. ročník). V súčasnosti dopláca obec na 
prevádzku základnej školy sumu vo výške cca 40 000,- € a nebude to inak ani 
v budúcom roku. Je veľmi dôležité pripraviť vyrovnaný rozpočet na rok 2024. 
V prípade zachovania základnej školy by musela obec navýšiť dane a poplatky o cca 
70 – 80 %, čo je pre fyzické i právnické osoby nereálne.  
 Na základe stretnutia starostu obce s. Ing. Huttovou z Okresného úradu 
Trnava, odbor školstva, informoval poslancov OcZ, že v prípade zatvorenia základnej 
školy, bude možné, pri dostatočnom počte žiakov, v budúcnosti obnoviť chod 
základnej školy. 



 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že dňa 4.12.2023 sa bude konať 
rodičovské združenie, kde sa bude taktiež rozoberať chod základnej školy. Taktiež 
pripraví článok do Orvištských novín, aby boli informácie dostupné pre všetkých 
občanov. Navrhol presunúť rozhodovanie konanie o zachovaní školy do ďalšieho 
zastupiteľstva, kde sa bude schvaľovať aj samotný rozpočet na rok 2024 a navýšenie 
poplatkov a daní. 
 

V diskusii poslanci vyjadrili názor, že ak obec nemá dostatok finančných 
prostriedkov, nemá význam za každú cenu školu udržať a dostať obec do dlhov. 
Nebudeme ani prvá ani poslaná obec, ktorá zruší základnú školu. Deti môžu 
navštevovať základné školy v Piešťanoch, príp. vo Vrbovom, ktoré sú v blízkosti. 
Súhlasili s návrhom starostu obce, že o zachovaní základnej školy v sieti školstva sa 
bude rozhodovať na ďalšom OcZ. 
 
11. Návrh rozpočtu na rok 2024 – pracovná verzia 
 

Starosta obce predniesol poslancom OcZ návrh rozpočtu na rok 2024, ktorý 
musí byť vyrovnaný. Informoval poslancov OcZ, že Marius Pedersen od 1.1.2024 
zvyšuje ceny o 11 % za odvoz komunálneho odpadu. Dôležitý je tiež postoj 
k udržaniu základnej školy a na aké percentuálne zvýšenie poplatkov a daní pripraviť 
nový rozpočet. Základná škola s počtom žiakov 9 je nedostatočne štátom 
podporovaná, v tomto stave zaťažuje obecný rozpočet ročne vo výške zhruba 
40 000,- €, v prípade vyradenia zo siete škôl bude nutné zvýšiť príjmovú časť 
rozpočtu – dane a poplatky zhruba o 35 percent, v prípade nevyradenia až o 70 
percent.  
 V diskusii poslanci navrhli pripraviť rozpočet na decembrové zasadnutie 
s poplatkom za komunálny odpad navýšením o 18 % a zvýšenie daní o 28 %. 
Schvaľovací proces sa uskutoční na ďalšom OcZ. 
  

12. Navýšenie univerzálneho (preklenovacieho úveru)  
 
 Starosta obce v tomto bode programu oboznámil poslancov OcZ o vhodnej 
alternatíve pri akútnej potrebe vyššieho obnosu peňazí, a to o navýšení 
univerzálneho úveru, ktorý sa schvaľoval v roku 2022. Ten slúži na financovanie 
spoluúčastí pri projektoch: 

- Zelená strecha na budovu OcÚ Veľké Orvište 
- Rekonštrukcia budovy OcÚ Veľké Orvište 
- Detské ihrisko 
- Vybavenie zberného dvora v obci Veľké Orvište 

a taktiež aj na financovanie neoprávnených výdavkov spojených s ich realizáciou. 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že rok 2023 bol veľmi ťažký, 
nakoľko podielové dane boli veľmi nízke, náklady na energie nám štát nerefundoval 
v plnej výške, zatiaľ nemáme ešte zúčtované všetky projekty a taktiež obec finančne 
oslabila prevádzka základnej školy. Navýšenie univerzálneho úveru môže obci 
pomôcť preklenúť výpadok príjmov z dôvodu financovania projektov a ich 
spoluúčasti. Navýšenie možnosti úveru neznamená, že sa aj v tejto výške bude 
čerpať. Výška čerpania celého úveru bude podmienená len čerpaním kapitálových 
výdajov a len v nevyhnutnej miere.  
 
 V diskusii poslanci OcZ súhlasili s navýšením univerzálneho úveru vo výške 
50 000,- Eur na preklenutie obdobia bez finančných prostriedkov na obci. 
 

OcZ schválilo navýšenie univerzálneho úveru vo výške  50 000,- Eur, 
ktorý poskytne Prima banka Slovensko, a.s., so sídlom: Hodžova 11, 010 11 
Žilina, Slovenská republika, IČO: 31 575 951, IČ DPH: SK2020372541 zapísaná                        
v Obchodnom registri Okresného súdu v Žiline, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 148/L. 



  
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
13. VZN o poplatkoch na rok 2024 – pracovná verzia 
 
 Starosta obce oboznámil poslancov OcZ, že návrh VZN bude zverejnený na 
úradnej tabuli a na webovej stránke 15 dní pred konaním OcZ. Spracovaný bude na 
základe dohodnutého zvýšenia poplatku za komunálny odpad o 18 % a daní o 28 %. 
 Schvaľovací proces sa uskutoční na ďalšom OcZ. 
 
14. Územný plán obce Veľké Orvište  
 
 Starosta obce v tomto bode informoval poslancov OcZ o doručenom 
Rozhodnutí zo zisťovacieho konania z Okresného úradu Piešťany, odbor 
starostlivosti o životné prostredie. Strategický dokument sa nebude posudzovať 
podľa zákona č. 24/2006 Z .z. o posudzovaní vplyvov na životné prostredie. 
Doručené stanoviská a opatrenia však bude potrebné zohľadniť pri spracovaní 
ďalšieho stupňa územnoplánovacej dokumentácie. Dodal, že návrh nového 
Územného plánu – Zmeny 02/2022 Územného plánu obce Veľké Orvište je 
zverejnený na webovej stránke obce a je dostupný k nahliadnutiu. 
 
15. Rôzne 
 

• Umiestnenie Jany Paulovičovej 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že p. Jana Paulovičová, je 
momentálne umiestnená v ZOS Lumen, Piešťany. Za pomoc pri umiestnení 
poďakoval poslankyni Mgr. Elene Horňanskej. Od 29.11.2023 bude 
umiestnená do ZOS Krajné. Pani Jana Paulovičová nesúhlasí s umiestnením 
do ZOS Krajné, ale nakoľko sa o seba nevie postarať je odkázaná na pomoc. 
Do zariadenia bude prevezená sanitkou. Zmluva o financovaní ZOS Krajné je 
podpísaná p. Ľubomírom Šiškom, ktorý bude celoročný pobyt p. Jane 
Paulovičovej financovať v plnej výške. 

 

• Projektové zámery 
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ o projektových zámeroch: 
- Zelená strecha na KD – realizácia ukončená, platby zrealizované 
- Zberný dvor – predfinancovanie projektu zrealizované, čakáme na úhradu 

finančných prostriedkov 
- Rekonštrukcia OcÚ – do 2 týždňov budú práce ukončené, oprávnené 

náklady boli zrealizované všetky, neoprávnené budú zrealizované do 
februára 2024, podaná žiadosť o platbu 

- Workoutové prvky – všetky prvky boli osadené na futbalovom ihrisku 
- Rozšírenie kapacít Materskej škole v Obci Veľké Orvište – práve prebieha 

verejné obstarávanie. 
  

• Práce aktivačných pracovníkov 
Od 4.12.2023 nastúpia aktivační pracovníci a budú vykonávať verejno-
prospešné práce v obci. Zapoja sa do prípravy akcie Orviská zabíjačka 2023, 
v prípade napadania snehu budú odhŕňať verejné priestranstvá. 
 



 

• Kultúrne akcie 
 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o plánovaných akciách v obci. Dňa 
9.12.2023 sa bude konať obecná zabíjačka pred kultúrnym domom. Oslovil 
prítomných poslancov OcZ a požiadal ich o pomoc s prípravou. Od 7.12.2023 
sa budú spracovávať výrobky a taktiež bude potrebná pomoc pri príprave 
kultúrneho domu. 
 

• Orvištské noviny 
Vydanie Orvištských novín č. 3/2023 bolo pozdržané, nakoľko nebol naplnený 
dostatočný počet strán. Uzávierka bude 30.11.2023. 
V diskusii poslanec Ing. Jozef Bartko uviedol, že v čiernobielych novinách nie 
sú viditeľné fotky. Informoval sa, či je možné vydávať farebné prevedenie 
celých novín a či by nebolo lepšie vydávať noviny vo farebnej verzii s menším 
počtom strán, prípadne zlepšiť kvalitu papiera. 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že obec požiada o zaslanie cenovej 
ponuky na tlač novín vo farbenej verzii a s kvalitnejším papierom. 

 
16. Diskusia 
 

Nikto z prítomných sa do diskusie nezapojil. 
  
17. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
18. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 7. OcZ. Pánovi Pavlovi Táborskému poďakoval za pomoc s obstaraním 

balíčkov pre seniorov pri príležitosti „Úcty k starším“ a poslancom za balenie balíkov 

a ich distribúciu. Na záver ich informoval, že posledné zasadnutie OcZ v roku 2023 

plánuje zvolať 15. decembra.  

 
 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Mgr. Elena Horňanská 

    Dušan Kráľovič 

 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


